
Z A P I S N I K  
sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 18.01.2024. godine sa početkom u 08,00 sati 
u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović,  g. Velimir Krznar, gđa. Violeta Molnar, gđa. Tea 
Kolčić, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Paula Jozipović, g. Ilija Ravlić, g. Ivica Legin, g. Željko 
Vojković, g. Ivica Gavran 
Izočni: gđa. Ivana Jakovljević, gđa. Ruža Miletić 
 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 
gđa. Ana-Marija Šprihal, Dugoselska kronika. 

 
Zapisničarka: Marija Čabraja. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje da je 
sjednici od 13 vijećnika nazočno 11, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka, te 
predlaže sljedeći dnevni red sa čime se vijećnici slažu, te se nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 glasova 
„za“ usvaja sljedeći 

D N E V N I R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća održane 21.12.2023. god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. Odluka o prodaji parcele u radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki DIFUZIJA d.o.o., 

4. Odluka o proglašavanju Dana hrvatskih branitelja grada Dugog Sela, općine Rugvica i općine 
Brckovljani. 

Ad. 1. 
Općinsko vijeće jednoglasno, sa 11 glasova “za” donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća održane 21.12.2023. god. 

 

Ad. 2. 
A) g. Ivica Legin postavlja pitanje je li se nešto poduzelo sa kamerama za snimanje brzine vozila u 
prometu? 
g. Mato Čičak odgovara kako je u dosadašnjim nesrećama glavni uzročnik bio ljudski faktor  (prebrza 
vožnja i oduzimanje prednosti). U jednom slučaju nije uklonjen led sa kamiona što je uzrokovalo 
proklizavanje kombija. U Nartu se dogodila nesreća zbog preticanja u zavoju, na zaleđenoj cesti. 
Raspisivanje javne nabave je jako komplicirano, ali će se u nadolazećem vremenu raspisati postupak 
javne nabave za nabavu uređaja za snimanje brzine. Osobno je uputio molbu načelnici policijske postaje 
za povećanom kontrolom brzine. 
B) g. Željko Vojković pita koji je plan za Društveni dom u Oborovu (stara škola)? 
g. Mato Čičak odgovara kako u tom prostoru nema nikoga, a da je prostor jako velik. Ističe kako bi sama 
projektna dokumentacija iznosila puno novaca i napominje kako se iz dosadašnjih radova vidi znatno 
poskupljenje. Fondovi trenutno ne pružaju mogućnost obnavljanja istoga, nema nikakvog poziva u tu 
svrhu na koji bi Općina mogla aplicirati. 
C) g. Željko Vojković pita hoće li se onda rušiti? 
g. Mato Čičak poziva sve na izjašnjavanje neke realne ideje ukoliko ju tko ima, da ju je voljan čuti.  
Sama projektna dokumentacija iznosi jako puno novaca te oko 20 mil. kuna ne bi bilo dovoljno da ju se 
stavi u ponovnu fukciju. Kada su došli projektani iz županije utvrdili su da objekt nema uopće temelja 
te da su grede jelove  u potpunosti istrošene.  
D) g. Željko Vojković postavlja pitanje u vezi zbrinjavanja otpada od radova na rušenju stare škole u 
Jalševcu Nartskom, je li u troškovniku bilo predviđeno zbrinjavanje istog? 
E) g. Mato Čičak odgovara kako je bila predviđena stavka zbrinjavanja u troškovniku,  te da je izvođač 



to zbrinuo. 
F) g. Ivica Legin kaže da postoji nekoliko lokacija na području općine na kojima se nalazi šuta, ima li 
nekog rješenja za to. 
g. Mato Čičak odgovara da ukoliko se radi o privatnoj parceli gdje navoze šutu, što smiju, tu se nažalost 
ne može puno poduzeti. Najefikasnije je kada ljudi sami prijavljuju tako da netko nekoga slika i prijavi 
općini te se kazne predviđene za takve slučajeve, sprovedu. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po ovoj točci 
dnevnog reda. 

Ad. 3. 
g. Nenad Jakšić ukratko navodi da je sve u materijalima iz kojih je sve vidljivo – zapisnik o otvaranju 
ponuda te zaključak Povjerenstva. 
g. Nenad Jakšić poziva nazočne na diskusiju. 
g. Ivica Legin postavlja pitanje koja je namjena na toj parceli? 
g. Mato Čičak odgovara kako bi se u Općini trebao graditi veliki logistički centar. Izražava zadovoljstvo 
prodajom parcela, jer je Općina od države, prema sklopljenom ugovoru kojim je darovano zemljište u 
vlasništvu RH, dobila rok od 5 godina za  stavljanje  zemljišta u funkciju. Smatra da je dobra investicija  
s obzirom na sve projekte i sam razvoj Općine, a ponajprije i za formiranje zone. Nadodaje kako se ide 
u nove izmjene prostornog plana, te da se ponovo planira staviti još 26 ha državne zemlje u funkciju, a 
to nije moguće ukoliko se ne poveća postotak izgrađenosti same zone. 
 
g. Nenad Jakšić utvrđuje da je sjednicu napustio vijećnik g. Velimir Krznar, te je sada sjednici nazočno 
10 vijećnika. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 glasova 
„za“ donosi 

O D L U K U 
o prodaji parcele u radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki DIFUZIJA d.o.o., 

 

Ad. 4. 
g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne da je zaprimljena inicijativa šest braniteljskih udruga kojom traže da 
se 14.9. svake godine obilježi Danom hrvatskih branitelja Općina Rugvica, Brckovljani i Grada Dugo 
Selo. 
g. Mato Čičak kaže da se pokrenuo postupak postavljanja spomenika 2. Gardijskoj Brigadi. Na mjestu 
gdje će se postaviti spomenik, Hrvatske vode su dozvolile zacjevljenje dijela kanala i za koji mjesec će 
spomenik biti postavljen. 
g. Željko Vojković kaže kako mu je drago što je došlo do ove inicijative i apelira da Općina podrži 
ovakve programe udruga financiranjem putem natječaja. Poziva i drugu braniteljsku udrugu da se uključi 
kako bi zajedno organizirali događaje. 
g. Mato Čičak kaže da će se kroz rebalans podići stavka i predvidjeti nešto veći iznos za braniteljske 
udruge. 
g. Emil Majstorović pohvaljuje inicijativu i apelira na udruge da utječu na to da se u Dugom Selu napravi 
jedan dostojan spomenik za branitelje. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 glasova 
„za“ donosi 

O D L U K U 
o proglašavanju Dana hrvatskih branitelja grada Dugog Sela, općine Rugvica i općine Brckovljani  
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća zaključio sjednicu u 08,26 sata. 
 
 
 
Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Marija Čabraja            Nenad Jakšić 


